
ПРОТОКОЛ № 5 

от заседанне на Обществения съвет  

към Второ основно училище „Никола Йонков Вапцаров“ – гр. Вариа  

 

Днес, 04 юли 2023 г от 17:00 ч., се проведе заседание на Обществения съвет към Второ ОУ 

„Никола Йонков Вапцаров“ – гр.  Варна. Присъстваха 7 от членовете на съвета.  

 

Заседанието протече при следния  

ДНЕВЕН РЕД :  

1. Запознаване с проект на Стратегия за развитие на училището за периода 2023-2028 

година и План за действие и финансиране за 2023/2024 г.  

2. Изразяване на становище на обществения съвет 

3. Разни 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД:  

Г-жа Анита Петрова –директор на Второ ОУ „Никола Йонков Вапцаров“, запозна членовете 

на ОС с проект на Стратегия за развитие на училището, с приложен План за действие и 

финансиране за 2023/2024 год. за период от пет години- 2023 – 2028 година.  

Обществения съвет взе следното решение: 

Със 7 гласа „ЗА“ 

0 гласа „ПРОТИВ"  

и 0 гласа „ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ"  

 

ПО ВТОРА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД:  

След проведени разисквания, членовете на ОС към Второ ОУ „Н. Й. Вапцаров“ гласуваха 

чрез явен вот – чрез вдигане на ръка за одобрение на Стратегията за развитие на училището за пет 

годишен период : 

Със 7 гласа „ЗА“ 

0 гласа „ПРОТИВ"  

и 0 гласа „ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ"  

Обществения съвет взе следното решение:  

Членовете на ОС към Второ ОУ „Н. Й. Вапцаров“ подкрепят изцяло и одобряват 

Стратегията за развитие на училището за периода 2023-2028 г.  и Плана за действие и финансиране 

за 2023/2024 година. 

Председателят на ОС – г-жа Мирослава Минева изрази писмено становище с одобрение 

относно Стратегията за развитие на училището за периода 2023-2028 г 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД:  

 Няма постъпили въпроси от членовете на ОС. 

 

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 18:00 часа. 

 

 

Протоколирал : ..............................   Председател на ОС :.......................... 

                          /Андриана Недева/     /Мирослава Минева/ 
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(П) 

ПОДПИС 


